



超我服務 由我起動 We Serve We Run

成為勵志領導者 Be the Inspiration

## Registration Form

To support our Rotary HK Ultramarathon 2019 organized by Rotary International District 3450 on Sunday 24 March 2019, here is the opportunity!!

### PARTICIPATE AS RELAY TEAM

Relay Team
<input type="checkbox"/> Rotary (HK\$6,000 / HK\$5,400 <sup>EB</sup> )
<input type="checkbox"/> Corporate (HK\$6,000 / HK\$5,400 <sup>EB</sup> )
<input type="checkbox"/> Mongolia / Sister Clubs (HK\$6,000 / HK\$5,400 <sup>EB</sup> )
<input type="checkbox"/> Community Service (HK\$3,000)
<input type="checkbox"/> New Generations (HK\$1,500)

. EB: Early bird discount, available on or before 7 December 2018.

## Contact Details

Rotary Club of / Company Name : \_\_\_\_\_

Contact Person : \_\_\_\_\_ Contact Number : \_\_\_\_\_

Email Address : \_\_\_\_\_

## Donation Receipt

Name on Receipt \_\_\_\_\_

Contact Person : \_\_\_\_\_ Contact Number : \_\_\_\_\_

Email Address : \_\_\_\_\_

To save administrative costs, no donation receipt is required.

# Rotary HK Ultramarathon 2019 - Relay Team Registration Form

## Registration Procedures

## 報名辦法

- Please send the completed registration form with a crossed cheque payable to "Rotary District 3450 Charitable Fund Limited" on or before 15 January 2019 to "Rotary HK Ultramarathon 2019" Coordinator, Rotary Information Centre, 14/F., Capital Commercial Building, 26 Leighton Road, Causeway Bay, Hong Kong. For enquiries, please call 2576 8882.
- Successful applicants will receive an acknowledgement of acceptance on or before 31 January 2019.
1. 請將填妥的報名表連同報名費用以劃線支票 (抬頭請寫: Rotary District 3450 Charitable Fund Limited) 於 2019 年 1 月 15 日或以前寄交「扶輪香港超級馬拉松 2019」負責人, 扶輪諮詢中心, 香港銅鑼灣禮頓道 26 號凱基商業大廈 14 樓。查詢電話: 2576 8882。
- 成功報名隊伍將於 2019 年 1 月 31 日或之前收到有關報名確認書。

隊伍名稱: Team Name	Organization or Company Name: (English)	
組織或公司名稱: (中文)	日間聯絡電話: Day Time Tel:	手提電話: Mobile:
聯絡人: Contact Person:	電郵: Email:	
地址: Address:		
緊急聯絡人: Emergency Contact Person:		手提電話: Mobile:

\* 請填妥表格上所有資料。Please fill in ALL the information.

隊員一 Team Member 1	隊員二 Team Member 2	隊員三 Team Member 3	隊員四 Team Member 4
姓名 (中文)			
Name (English)			
性別 Gender	男 M / 女 F	男 M / 女 F	男 M / 女 F
出生年份 Year of Birth			
T-恤尺碼 T-Shirt Size	S M L XL	S M L XL	S M L XL
運動員簽名 Athlete's Signature			

隊員五 Team Member 5	隊員六 Team Member 6	隊員七 Team Member 7	隊員八 Team Member 8
姓名 (中文)			
Name (English)			
性別 Gender	男 M / 女 F	男 M / 女 F	男 M / 女 F
出生年份 Year of Birth			
T-恤尺碼 T-Shirt Size	S M L XL	S M L XL	S M L XL
運動員簽名 Athlete's Signature			

The Signature means you agree with the declaration below:

- Each team must comprise 4 to 8 members, members must be aged 16 or above.
- Our Organization or Company undertakes to pay the registration fee of per team at the same time of application.
- We grant permission and assign all rights, title and interests of the Organizers to utilize our organization or company's name and logo in associate with the event in any and all media and agree to waive any rights of inspection or approval associated thereto.
- We confirm that all participants are members or employees of our organization or company.
- 每隊必須由四至八位成員組成, 參賽者必須年滿 16 歲。
- 本組織或公司承諾, 報名時同時繳付報名費用。
- 本組織或公司願意授權大會及傳媒不需要審查而可使用本公司的名稱及標誌作為大會活動籌辦及推廣用途。
- 本組織或公司確認上述所有參加隊際賽之隊員為本組織或公司之成員。

組織或公司授權簽名:

Organization / Company Authorized Signature:

日期:

Date:

### 聲明

謹此聲明本人參加扶輪香港超級馬拉松 2019 及一切有關活動(“該活動”), 本人願意遵守由國際扶輪 3450 地區及香港業餘田徑總會有限公司, 及其代理人(總稱“該大會”)所訂的條款及規則, 並同意以下所列之各點:

- 本人是自願參加該活動和願意承擔自身的意外風險及責任, 並無權向該大會及其它有關機構對本人在訓練中、往返活動場地途中、活動中發生或其引致之自身意外、死亡或任何形式的損失索償或追討責任。
- 本人聲明本人身體健康及有能力參加該活動, 並經由執業醫生確認本人之體適能合乎參加該活動。
- 本人願意接受體檢及若在需要情況下, 該大會要求及提供的藥物、治療及檢查。
- 本人明白及同意國際扶輪 3450 地區將收集在此報名表格的個人資料轉交予香港業餘田徑總會用作賽事安排之用途。
- 本人願意授權予該大會使用本人的(因該活動本人向該大會提供或該大會從本人收集的)個人資料、肖像、姓名、聲音、體能資料(“該等資料”)以作該大會活動籌辦、推廣或宣傳之用。本人同意(i)該大會將擁有包含該等資料的刊物(如相片、錄像、印刷品等(“該等刊物”)所涉及之一切權利(包括但不限於版權);及(ii)如需要, 該大會可展示、複製、編訂、刊登或以其他方式使用該等資料或該等刊物; 該大會無須再取得本人的批准而行, 而本人亦放棄任何審核該等刊物的權利。
- 本人簽署此報名表格以示同意及確認所有列明之重要事宜、聲明以及有關細則, 如所列明之重要事項、聲明以及有關細則有任何更改, 本人將獲通知。
- 如比賽因任何非大會所能控制的情況下而被迫取消, 該大會不會退還任何費用。
- 本人明白及同意主辦機構保留更改以上資料的權利, 無須事前通知。

### DECLARATION

As a condition of my being permitted to compete in the "Rotary HK Ultramarathon 2019" and any ancillary event or function (collectively "Event") and in consideration of the opportunity to win prizes and valuables, I confirm to the Rotary International District 3450, the Hong Kong Amateur Athletic Association Limited, Event Sponsors and their subsidiary and associate companies and related companies and the HKSAR Government, their successors and assigns, servants and agent (collectively "Organizers") as follows:

- I understand that by participating in the "Rotary HK Ultramarathon 2019" (Event) there are risks of injury, death and / or loss. I am entering the Event entirely at my own risk and responsibility. I hereby discharge the Organizers and any other individual or organization connected directly or indirectly with the Event from any responsibility in the event of my injury, death or loss of property sustained or incurred during my training for the Event, during the Event, or as a consequence of or while traveling to or from the Event.
- I am physically fit and capable of participating in the Event, and I have been advised by a qualified medical practitioner that I can so participate.
- I agree to take doping tests and receive any necessary medical treatment provided by the Organizers if required.
- I understand, agree and consent to the Rotary International District 3450 to transfer my personal data collected in this Entry Form to the Hong Kong Amateur Association for the arrangement of the Event.
- I grant permission to the Organizers to utilize my personal information, appearance, name, voice, bio-data likeness submitted by me or collected by the Organizers in connection with the Event ("such information") for the organization, promotion or publicity of the Event. I agree that (i) the Organizers shall own all rights (including without limitation, copyrights) in and arising from materials (e.g. photos, video, printed materials etc.) ("such materials") that contains such information; and (ii) the Organizers may exhibit, copy, edit, publish or use in other ways such information or such materials where necessary, and no further approval needs to be obtained from me and I also waive any right of inspection associated with such materials.
- By signing this Entry Form, I agree to and confirm to accept all of the terms, conditions in the important notes, declarations and conditions and any subsequent amendments thereto which I will be notified with.
- Should the event be cancelled due to circumstances beyond the control of the Event Organizer, no refund will be made.
- I understand, agree and consent to the organizers reserve the right to make necessary changes to any of the above information without giving prior notice.

### 個人資料(私隱)條例

你所提供的資料只限用於本比賽之報名及通訊事宜, 以及供主辦機構用作邀請參與扶輪香港超級馬拉松 2019 之用。在遞交報名表格後, 如欲更改或查詢已申報的個人資料, 可與「扶輪香港超級馬拉松 2019」負責人聯絡。

### Personal Data (Privacy) Ordinance

The information provided by the applicant(s) will be used for enrolment and correspondence related to the Event and for sending the Entry Form of Rotary HK Ultramarathon 2019. For correction of or access to the personal data or any enquiries in connection with personal data after submission of the Entry Form, please contact the "Rotary HK Ultramarathon 2019" Coordinator.



## Important Notes :

### 1. Registration Form Submission :

Rotary Information Centre

Tel. : +852 2576 8882

Email : [ric@ric3450.org](mailto:ric@ric3450.org)

Address : 14/F, Capital Commercial Building, 26 Leighton Road, Causeway Bay, Hong Kong

### 2. Deadline for Submission : 15 January 2019

3. Amount is due and payable upon placement of order. Please make cheque payable to “**Rotary District 3450 Charitable Fund Ltd**”. No receipt will be issued unless otherwise requested.
4. For personalized message, you may select from our designed templates provided upon request and please provide text in a separate sheet for type setting.
5. The Organizing Committee reserves full discretion about the approval or refusal for the placing of and advertisement / message and / or the changes for each of them.